
 
Reservation från Danderydscenterns ledamöter mot 
kommunfullmäktiges beslut den 4 oktober 2021 angående  
”Justerad planeringsinriktning för detaljplanearbetet för 
Enebybergs skola” 
 
Danderydscenterns kommunfullmäktigegrupp reserverade sig till 
förmån för Siv Sahlströms (C) yrkande i punkten 1. 
 
1. Kommunfullmäktige beslutar att inte uppdra till byggnadsnämnden 
att ändra förutsättningarna för det pågående planarbetet för skollokaler 
och idrottshall på fastigheterna Orren 30 och 31, vilket beslutades av 
kommunfullmäktige den 30 mars 2020. Idrottsverksamheten ska 
planeras endast för skolans behov genom att man fördelar 
idrottsverksamheten mellan Enebyskolan och Brageskolan. På så sätt 
minskas behovet av ytterligare ytor på fastigheterna Orren 30 och 31. 
 
Siv Sahlström (C) yrkade vidare bifall till kommunstyrelsens 
förslag i punkten 2. 
 
2. Kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att fastställa en 
förstudie för projektet Enebybergs skola att ligga till grund för det 
fortsatta programarbetet inför genomförandebeslut. Förstudien ska 
remitteras till fastighetsnämnden och utbildningsnämnden och 
fastställas senast under första kvartalet 2022. 
 
Motivering till yrkande och reservation 
 
Kommunfullmäktige beslutade den 30 mars 2020, § 37, i punkten tre 
”Kommunfullmäktige ger fastighetsnämnden i uppdrag att ta fram 
programhandlingar inför genomförandebeslut för nybyggnad av 
skollokaler inom Brageskolan samt för ny- och ombyggnad av 
skollokaler inom Enebyskolan, liksom bebyggelseförslag och 
erforderliga utredningar som underlag till ny detaljplan för Orren 30 
m.fl.  Kostnaden ryms inom befintlig investeringsram för 
fastighetsnämnden.” 
 
Detta beslut fattades efter flera samråd mellan Enebybergsbor och 
kommunstyrelsens arbetsutskott och efter överenskommelse mellan 
majoritet och opposition, där båda jämkade sig. Efter att majoriteten 
inte gjort någonting för att komma igång med projektet under 



mandatperioden 2014- 2018 kunde fullmäktige fatta ett enigt beslut i 
denna brådskande fråga, brådskande därför att Enebybergsbarnen har 
fått vänta i tio år på att dels få en ny idrottshall dels att få nya 
permanenta lokaler.  
 
Majoriteten frångår nu denna överenskommelse och beslutar att bygga 
en fullstor sporthall. En sådan stor och hög byggnad hör inte hemma i 
detta småskaliga villaområde. Skolområdet ska tillgodose skolans 
behov av såväl inomhusidrott som utomhuslek på rasterna, vilket 
kräver en skolgård av rimlig storlek. En jättebyggnad på skolgården är 
direkt olämplig också ur denna synpunkt. 
 
Danderydscentern har i en motion föreslagit att kommunfullmäktige 
ska besluta utreda möjligheten att bygga en sporthall vid Enebybergs 
IP, som är ett fint område avsatt för idrott och sport av olika slag. 
Det är en kär samlingsplats för alla idrottande barn och ungdomar i 
Enebyberg.  
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